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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes

minisztérium vezetőjéhez

„Meddig kell még várni a Kelebia és az 55 . számú főút közötti útszakasz felújítására? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országgyűlési választási kampányban is többször felmerült a Bács-Kiskun megye dél i

részén húzódó csapnivaló minőségű útszakaszok kérdése. Szeretném ismét felhívni a
figyelmet néhány útfejlesztés fontosságára, ugyanis ez a probléma a helybéliek mindennapjai t

érinti: a munkába és iskolába járást, a menetidőt, a balesetveszélyt, a gépjárművek romló

műszaki állapotát .

A Bács-Kiskun megyei országos mellékúthálózat felújítási programjavaslat 2020-ig cím ű
anyag ugyan tartalmazza a Kelebia és az 55 . számú főút közötti útszakasznak a rendbetételé t

is, azonban a térségben élő emberek szempontjából nem mindegy, hogy ez 2014-ben vag y
éppen 2020-ban fog megvalósulni .

Kérdésem tehát arra vonatkozik, hogy pontosabban milyen űtemterv szerint tervezik ennek a
konkrét útszakasznak a felújítását?

Budapest, 2014 . július 9.
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